

Title (en)
Foldable shelter.

Title (de)
Zusammenlegbarer Unterstand.

Title (fr)
Abri repliable.

Publication
EP 0286556 A1 19881012 (FR)

Application
EP 88420113 A 19880406

Priority
FR 8705558 A 19870410

Abstract (en)

The shelter comprises a portal-shaped framework, with two uprights (1) provided with feet (3) and connected together via a horizontal upper part (2), on either side of which two panels (7) are symmetrically deployed. The uprights (1) are hinged (in 22) at the ends (4) of the upper part (2) and each foot (3) is hinged (in 35) at the base of the corresponding upright (1). Thus, the uprights (1) and the feet (3) may be folded under the upper part (2) for transporting and storing the shelter. This foldable shelter can be used as a garden shelter or over café terraces or for open-air market stalls.
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'abri comprend une ossature en forme de portique, avec deux montants (1) munis de pieds (3) et reliés entre eux par une partie supérieure horizontale (2), de part et d'autre de laquelle se déplacent symétriquement deux toiles (7). Les montants (1) sont articulés (en 22) aux extrémités (4) de la partie supérieure (2), et chaque pied (3) est articulé (en 35) à la base du montant (1) correspondant. Ainsi, les montants (1) et les pieds (3) peuvent être repliés sous la partie supérieure (2), pour le transport et le rangement de l'abri. Cet abri repliable est utilisable comme abri de jardin, ou sur des terrasses de cafés, ou pour des marchands forains.

IPC 1-7
E04H 15/58

IPC 8 full level
E04H 15/58 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 15/58 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] EP 0208302 A1 19870114 - MAYLE GERHARD [DE], et al
• [A] FR 622187 A 19270524

Cited by
US10323456B2; US7240683B2; EP0623718A1; FR2704590A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0286556 A1 19881012; FR 2613749 A1 19881014; FR 2613749 B1 19901026; NO 881528 D0 19880408; NO 881528 L 19881011

DOCDB simple family (application)
EP 88420113 A 19880406; FR 8705558 A 19870410; NO 881528 A 19880408